
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 

Van de voorzitter  
 
 

 
 
 
 
We hebben een zeer goede markt gehad in september de markt was te 
vergelijken met de markt maart en die was al goed. 
Met de medewerkers van de markt hebben we heerlijk gegeten bij bregje 
in Meppel onze dank daarvoor. 
Ik hoop dat jullie een goede kweek hebben gehad en vele goede vogels, 
die allemaal naar de show kunnen. 
Onze district show in week 50, dat is tussen sinterklaas en de kerst. 
We beginnen op maandag 11 december met de opbouw  
  dinsdag    12 ,, inbreng vogels 
            woensdag 13 ,,  keuring vogels 
             donderdag 14 ,,  opening 
                          zaterdag  16      ,, afhalen vogels 
openingstijden: donderdag 14 ,,    19.30 tot 22.00 uur 
                    vrijdag 15    ,,      10.00 tot21.00 uur 
                  zaterdag 16    ,,        10.00 tot 15.00 uur 
 
We hopen op veel medewerkers tijdens de opbouw en het afbreken van 
de show, die begint maandag 11 december om 9 uur en eindigt zaterdag 
16 december om ± 16:00 uur  Verder wens ik jullie een 
         
     
 
 
 

 
 
Roelof Kruithof (voorzitter) 

 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Verslag vogelmarkt 16 september 2023.  ① 
 
Voor het eerst was de najaarsmarkt in september. 
Ruim 4 weken vroeger dan eerder.  
We kunnen concluderen dat de nieuwe datum niet nadelig is geweest. 
Het aantal bezoekers was goed en er waren veel stands verhuurd. 
Vergelijken met eerder is lastig. Op de markt van maart waren nog 
doorgeschoven tickets van oktober 2022 (de vanwege vogelgriep 
geannuleerde markt) geldig, dus op papier een heel hoog bezoekersaantal. 
En de markt van oktober 2021 was de markt met de controle op de QR 
code vanwege corona, dus ook wat moeilijk te vergelijken. Voor mijn 
gevoel was het verschil met de markt van maart kleiner dan het in het 
verleden is geweest.  
Met het weer zaten we goed. Lekker nazomerweer en geen kou in de hal. 
Ook hier zijn we tevreden over. In het verleden bestond nog wel eens de 
angst dat bij te mooi weer de bezoekers thuis zouden blijven omdat ze 
bijvoorbeeld liever in de tuin gingen werken. 
Dit leek nu niet het geval te zijn.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Na de stress rondom de regelgeving bij de voorjaarsmarkt, was het op dit 
punt nu rustig. Voor het eerst in jaren geen controle van de NVWA. 
Daarnaast meer buitenlanders die  een stand hadden gehuurd en mijn 
indruk was dat deze de voor hen geldende wetgeving (TRACES) goed 
invulden. Het viel me op dat er erg veel buitenlandse bezoekers waren en 
dat is een goede ontwikkeling. 



Zeker vanuit Scandinavië en Oost-Europa heeft men ons goed gevonden.  
Ik sprak nog een paar Britten die zo enthousiast waren dat ze overwegen 
om de volgende keer met een bus te komen. 
Dat zou natuurlijk erg mooi zijn.  Zijn er dan geen verbeterpunten? Dat 
wel. De toegang in de ochtend met de verschillende tickets blijft toch wat 
rommelig en geeft soms ook wrevel. Met name bezoekers met gewone 
tickets die te vroeg zijn moeten buiten blijven, terwijl de EarlyBird-tickets 
wel door mogen. Veel gemopper. Toch gaan we niet met de EarlyBird 
stoppen. We krijgen het verwijt dat we dit doen om extra te verdienen, 
maar dat is bijzaak. We voorkomen hiermee dat we heel veel stands 
verhuren die leeg blijven, zoals in Zwolle altijd het geval was. Onze hal is 
mooi gevuld en dat zien we graag. De EarlyBird tickets voorzien dan in de 
behoefte voor diegenen die er vroeg in willen. Wel gaan we de 
openingstijden hierop aanpassen. Voor EarlyBird wordt de toegang via 
Entree 3 van 7.15 tot 8.30 (ook voor de groepen) en daarna gaat Entree 3 
dicht van 8.30 tot 9.00 uur. Na 9.00 uur weer open voor de reguliere 
tickets. Dan hopen het gemopper te voorkomen, simpelweg omdat ze 
elkaar niet meer tegenkomen. De volgende markt is “gewoon” op de 4e 
zaterdag in maart, dat is dit keer 23 maart. Voor het najaar willen we in 
september blijven, maar zouden we liever iets later dan de 2e zaterdag 
zitten, omdat het nu wel vrij snel na de vakanties is en bepaalde soorten 
vogels nog in de rui zijn. Of dat met de hal lukt, is de vraag. Uiteindelijk is 
het wel zo dat we moeten accepteren dat welke datum we ook kiezen, er 
altijd een groep is die dat liever anders had gezien.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ik wil alle vrijwilligers weer hartelijk bedanken en hopelijk zien we 
iedereen in het voorjaar weer terug. 
En heb je nog niet eerder meegeholpen, maar lijkt je dat wel leuk, meld je 
dan bij Henk Kikkert.   Namens de marktcommissie, Alwin Smit 



         Vuurwerkdiscussie 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Data om te onthouden!  
 
 
14 t/m 16 District tentoonstelling 
december tot zaterdag 15:00 uur 
  
  9 januari Contactavond  Nieuwjaarsborrel  
  Wij gaan dan jassen passen! 

We hebben besloten om jassen aan te schaffen voor de 
medewerkers van de markten. Voordat we die kunnen 
bestellen willen we dat iedere medewerker even komt 
passen. Zo voorkomen we dat mensen in te grote of te 
kleine jassen gaan lopen. 

 
18 t/m 20 januari    Nederlandse Kampioenschappen van de NBvV 
 
26 januari Feestavond! 
 
13 februari Jaarvergadering  (Agenda ontvang je per mail!)  
 
12 maart Bespreking voor de komende markt 
 
22 maart  Markt opbouwen!  Help je mee?  
 
23 maart Vogelmarkt in Hardenberg   



 
Contributie via  
 
 
Geachte leden van Vogelweelde,  
 
Via deze weg wil ik de leden, die nog geen 
gebruik maken van de automatische incasso, wijzen op de voordelen van 
deze manier van contributie betalen. 
U betaalt altijd op tijd en hoeft zelf niets te doen, want het bedrag wordt 
automatisch van uw rekening afgeschreven  op een vooraf aangekondigde 
datum, vermeld in ons verenigingsblad  (Vogelnieuws) 
U loopt niet het risico dat U de contributie te laat betaalt of vergeet te 
betalen, met als gevolg dat U – in het uiterste geval -  geroyeerd kan 
worden als lid van Vogelweelde.  
 
Wanneer U nog geen gebruik maakt van automatische incasso, meldt U 
zich hier dan z.s.m. voor aan bij de secretaris of penningmeester.  

www.vogelweeldemeppel.com 
 
Betalen moet U toch en het maakt het voor de uitvoerende personen 
(penningmeester en secretaris)  ook minder bewerkelijk en een stuk 
leuker.  
En het is kosten besparend voor Vogelweelde!  
Mocht het zo zijn dat U geen lid meer wenst te zijn van onze vereniging 
dient U dat op de volgende wijze te doen. 
U doet dit schriftelijk of via de mail aan de secretaris, minimaal twee 
maanden voor het einde kalenderjaar, op  andere wijze is niet mogelijk, dit 
is namelijk de enige manier waarop wij U af kunnen melden bij de N.B.v.V.                                                                                                                                                                                           
 
Bij voorbaat dank namens de penningmeester en de secretaris van 
Vogelweelde 
 
 
 
 
 

http://www.vogelweeldemeppel.com/


Contributie  2024  
 
 

Geachte leden van onze mooie vereniging ,,Vogelweelde” . 
Voor  2024 verwachten wij ook weer een bijdrage van U , namelijk de 
contributie. De contributie bedraagt:    

volwassen leden € 40,00  
jeugdleden    € 20,00                            

Voor de duidelijkheid : de term jeugdlid geldt  tot het lid in het jaar dat hij 
of zij 18 jaar wordt.  Het daaropvolgende jaar is hij of zij volwassen lid . 
De contributie moet voor 31 december 2023 zijn bijgeschreven op de 
bank rekening van Vogelweelde.  
Wanneer de contributie niet voor deze datum op de rekening van 
Vogelweelde is bijgeschreven, dan gaan wij ervan uit dat U geen lid meer 
wilt blijven van Vogelweelde.  Wij dienen U dan af te melden bij de NBvV. 
De leden die een machtiging hebben afgegeven, hoeven niets te doen. 
Het verschuldigde bedrag wordt omstreeks 9 Januari  automatisch 
afgeschreven van uw bankrekening. 
Leden die het verschuldigde bedrag nog zelf overmaken, dienen dat te 

doen op ons rekeningnummer; NL54 RBRB 0955 9303 75 t.n.v. 
Vogelweelde Meppel e.o. onder vermelding  van: contributie 2023 en uw  
kweeknummer. 
Mocht het onverhoopt niet lukken de contributie automatisch af te 
schrijven, dan krijgt U daarvan bericht en wordt U vriendelijk verzocht dit 
alsnog -vermeerderd met administratiekosten (€ 10,00)- zelf over te 
maken. Dit in overleg met de penningmeester. 

Mocht U om welke reden(en) dan ook niet kunnen 
betalen voor genoemde datum, neem dan ook  
contact op met de penningmeester.  
Uw reden(en) zullen vanzelfsprekend zeer discreet 
worden behandeld en niet openbaar worden 
gemaakt. 
 
Met vriendelijke groet, Arjen Zelhorst  
Penningmeester ” Vogelweelde” 
Telefoon: 06-41622233 
Email: 

penningmeester@vogelweeldemeppel.com 

mailto:penningmeester@vogelweeldemeppel.com


 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Vogelmarkt 16 september 2023 ② 
 
Ik heb de pen maar weer eens ter hand genomen om een stukje te gaan 
schrijven over de onlangs gehouden vogelmarkt in Hardenberg. 
Wij waren vrijdagmorgen al weer tijdig aanwezig om mee te helpen bij de 
opbouw van de vogelmarkt. De vaste ploeg was er weer bij, waardoor de 
opbouw op rolletjes liep! Medewerkers kennen hun toebedachte taak en 
houden zich hier ook  zo goed mogelijk aan zodat halverwege de middag 
het marktgebeuren op zijn plaats stond. Het is maar goed dat er in beide 
hallen vloerbedekking ligt! Het verleden heeft uitgewezen dat wanneer er 
geen tapijt op de vloer ligt, de bezoekers en standhouders vaak veel 
rommel, zoals zaden, fruitresten en waterflesjes op de vloer gooien 
wanneer die uit een kale betonvloer bestaat! Ligt er tapijt en staan er een 
ruim aantal afvalcontainers, dan is het afval op de vloer zeker met de helft 
verminderd. 
De volgende morgen zijn we al weer voor dag en dauw en in de 
mistbanken richting Hardenberg gereden, met aan boord een beperkt 
aantal vogeltjes bestemd voor de verkoop. Toen wij de hal binnenkwamen 
stonden de eerste standhouders al op hun plaats, bezig met het uitladen 
van hun assortiment, in de vorm van vogels en of vogelbenodigdheden.  
Wanneer je in de loop van de morgen een rondgang over de vogelmarkt 
maakte kon je je er bijna geen voorstelling van maken  voor wat betreft de 
vogelbenodigdheden die worden aangeboden. Buiten de traditionele 
stands met drinkflesjes, voerbakjes, nestkastjes et cetera, ook stands die 
wel wat gelijkenis vertoonden met een apotheek.  
Allerlei soorten poedertjes, medicatie, luis dodende middelen, et cetera  
werden er te koop aangeboden. Andere stands leken wel kleine vitamine 
groothandel met een keur aan flesjes, bevattende bijna het gehele alfabet 
aan vitamientjes ter meerder eer en gezondheid van uw vogels en of de 
portemonnee van de verkoper. Ook het aanbod van vogels was weer heel 
divers. Men kon er vogels kopen ter grootte  van een pimpelmees tot het 
formaat van een zwarte kraai. Een heel verschil met de eerste door 
Vogelweelde georganiseerde vogelmarkt een zestig jaar geleden in 
gebouw Theofilus aan de Stationsstraat  in Meppel, wat overigens geen 
vogelmarkt maar een vogelruilbeurs was waar vogelhandelaren geweerd 
werden en alleen leden van Vogelweelde hun vogels onderling konden 
ruilen. Dit waren in die tijd hoofdzakelijk kanaries, kleine grasparkieten en 
een enkele zebravink en of Japans meeuwtje.  



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Een heel verschil met wat hier nu in Hardenberg werd aangeboden. Ik durf 
we te stellen dat hier voor elke vogelliefhebber wel iets van zijn gading te 
vinden was. Wat ik ook leuk vond was dat er ik nog een paar vogel-
liefhebbers in Hardenberg op de vogelmarkt rondliepen die ook al op de 
vogelruilbeurs in Theofilus rondliepen en nog steeds vogelliefhebber zijn. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
De beide hallen hadden zich in de loop van de morgen aardig opgevuld 
met vogels en bezoekers waardoor en misschien ook wel door het 
prachtige weer buiten een gemoedelijk sfeertje ontstond, gevolgd door 
veel leuke korte en soms ook iets langere gesprekken met nieuwkomers en 
ook wel oude bekenden.  

Foto uit het archief van Oud Meppel 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
De veterinaire controle die controle die uitgevoerd werd in de loop van de 
morgen leverde geen complexe zaken op. Een paar kleine dingetjes kan ik 
wel bij naam noemen. Zo is het te grote aantal vogels van vooral 
grasparkieten in sommige kooien nog wel eens reden tot een gesprek met 
de eigenaar van de vogels, met de vraag om de vogels over meerdere 
kooien te verdelen. Ook word hun hierbij het advies gegeven om bij een 
volgend bezoek aan de vogelmarkt hier rekening mee te houden.  
Ze hebben allemaal hun verhaal wel klaar wat betreft de overbevolking in 
de kooi, maar zijn bijna allemaal wel voor rede en verbetering vatbaar.  
Ook waren er op deze markt, ik dacht dat het particulieren waren, met 
echt vieze vogelkooien. We hebben de smerigste van hen twee keer 
gewaarschuwd en toen dat niet hielp de marktsmeester het advies 
gegeven om de man met zijn kooien van de markt te verwijderen. Ook 
deze man had zijn verhaal wel klaar, tijdgebrek was de reden van die 
smerige kooien! Ook bleek het ons tijdens de controle dat er meer 
traliekooien waren dan op de vorige markten. En hoewel onze tendens is 
om deze traliekooien in de toekomst zoveel mogelijk te minderen was het 
nu van het tegendeel sprake. Een beetje irriterend vonden wij het dat ook 
mensen van de Nederlandse bond mensen op de markt aanspraken op de 
manier waarop zij hun vogels aanboden. Ik dacht dat onze vereniging hier 
een stand had om informatie uit te wisselen  en om te proberen om 
nieuwe aan de haak te slaan, om zo het snel 
dalend aantal leden van de bond een halt toe te 
roepen. Maar misschien zie ik dit wel verkeerd.  
We voerden een gesprek met de mensen van Wisbroek uit Stamproy, 
die met een stand met voedingspreparaten op onze markt stonden.  



Ik had de beelden bekeken van een kort filmpje over een groot vogelpark 
wat bij hun bedrijf hoorde, en vroeg aan de medewerker, die hierbij stond 
of het vogelpark ook voor publiek te bezichtigen was. De man antwoorde 
hierop; dat het park niet voor publiek open was maar alleen op 
uitnodiging. Hiervoor worden alleen directies van dierenparken van over de 
gehele wereld en speciaal clubs uitgenodigd. Maar wacht even sprak de 
man, daar staat de jonge directeur die reist de gehele wereld rond tijdens 
zijn bezoeken aan dierenparken om hun speciale voeders aan de man te 
brengen, ik zal hem wel even roepen! Wij voerden een kort gesprek met de 
directeur  en ik vroeg hem, is er een mogelijkheid om met onze vogel-
vereniging om uw vogelpark te kunne bezoeken. In principe nodigen wij 
geen particulieren uit, sprak hij, want wij zijn speciaal gericht op de 
kweek bijzondere vogels. Momenteel zijn wij bezig de bouw van een 
ruimte voor de kweek van pinguïns.  Maar soms maken wij een 
uitzondering! Dit jaar zitten wij helemaal vol, maar wanneer u begin 
volgend jaarcontact met ons opneemt, maken wij een afspraak met u en 
bent u welkom met uw vogelvereniging!  In dit vogelpark worden allerlei 
vogelsoorten gekweekt, van diverse steltlopers, watervogels, grote 
roofvogels in meerdere soorten tot paradijsvogels toe.  

Deze paradijsvogelkwekerij 
heeft het park een aantal jaren 
geleden overgenomen van een 
kwekerij uit het Midden-Oosten, 
en er word nu in Wisbroek met 
wisselend succes mee gebroed. 
Hierbij heb ik een visje 
uitgeworpen, de rest is aan de 
aan de activiteitencommissie 
wat ze er mee doen! 
Op het eind van de markt maak 

ik zoals gewoonlijk een rondje langs verschillende standhouders en vroeg 
hun hoe de markt verlopen was. 
Ik kreeg alleen maar positieve verhalen te horen, wel hoorde ik dat de 
handel in parkieten een beetje op zijn gat lag. Ook op mijn vraag aan 
diverse standhouders; wat ze vonden van de vogelmarkt, nu in september 
plaats vond leverde alleen maar positieve geluiden op. Na afloop van de 
markt was met een gezamenlijke inspanning de hal weer vrij snel 
opgeruimd, en vertrokken wij tevreden huiswaarts om onze vogeltjes thuis 
te gaan verzorgen.     AL-JA  



Mijn verslag van de markt in Hardenberg ③ 
 
Vrijdagmorgen was het 08:15 verzamelen bij McDonald aan Blankenstein 
in Meppel, voor zover er nog mensen hier met iemand mee zou rijden! 
Het bleek dat we hier met een klein groepje mensen stonden, de grootste  
groep zijn rechtstreeks gegaan, zij hadden de auto’s al vol. Ook ik was 
bijtijds naar Thijs gegaan want die had nog zo’n 15 kooien met vogels die 
hij alvast wilde neerzetten op de nog op te bouwen tafels voor de verkoop. 
Het was eigenlijk nog geen vertrektijd maar naar onze mening was 
iedereen hier aanwezig, dus gingen wij maar richting Hardenberg! 
Hier kwamen we allemaal bij elkaar rond 19:00 uur. Dan gaan de meeste 
mensen direct aan de slag! Want zij weten wat ze als eerste moeten doen! 
Jans zorgt dat de koffie z.s.m. klaar is, ondertussen is Jans zoon, Klaas met 
Erwin de container aan het leeghalen met Jan Willem en zoon Wilfred. 
Zodra het kon, zijn de hallen 6 en 7, die wij ter beschikking hebben voor 
onze markt, uitgezet met de eerste bokken! Hal 6 werd o.l.v. Teun Lok, 
ondersteund door Albert Nijenhuis en Jan Oosterhuis.  En in hal 7 is 
Richard van Pelt hiermee begonnen met  Roelof Lugtmeijer en Roelof 
Kruithof. Klaas Schra, Jan Tuin en Klaas Koobs zorgen meestal voor de 
vangkooien en water. Terwijl Albert Nijenhuis en Jan Vriend zich bemoeien 
met de tt stellingen en de verenigingstafel. 
Al snel stonden de tafels en klaar en was al vroeg in de middag de grootste 
klus geklaard! Eén nadeel! De patat en de hamburgers de bezorg waren 
niet warm meer. Even wat eerder melden wanneer er onze lunch er is! 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Eind van die vrijdagmiddag probeert Alwin een 
Wi-Fi-verbinding te krijgen met de ticketscanners. 



De meeste medewerkers waren al bijtijds naar huis gegaan, maar bij 
controle bleken er planken te weinig en een rij te kort. Maar deze 
kleinigheden werden snel opgelost! Ook waren er wat problemen met de 
ticketscanner, die konden wij niet synchroon krijgen met de wifi van de 
evenementenhal!   Jammer was wel dat we moesten wachten op 
standhouders die steeds vroeger komen en wat langer duurt zodat ook wij 
pas later naar huis konden!  
    Zaterdag 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
We hadden besloten zaterdag niet te verzamelen bij MacDonald! 
Gouw nog even contact gezocht met diegenen die misschien wel van plan 
waren om naar de carpoolplaats te komen. De auto’s waren meestal vol 
dus nu maar rechtstreeks naar Hardenberg!  
Hier kwamen wij rond 06:35 aan, waar we als gewoonlijk weer werden 
opgewacht door Jan Willem en Wilfred! 
Het zijn vaak dezelfde mensen die reageren op onze vogelmarkt, hun 
meningen uiten, hun verslag doen en wat de schrijver meemaakt op deze 
dag eigenlijk zou iedereen dit moeten doen die zo wat meemaakt op zo’n 
groot evenement! Vaak door een gesprek te beginnen met vaak wild 
vreemden hoor je toch leuke reacties! Zo werd ik enkele malen 
aangesproken, zo ook de volgende man met Indische roots maar toch een 
geboren Engelsman die in de nacht van donderdag op vrijdag vertrokken is 
uit een plaatsje onder Birmingham. Een alleenstaande vader die eerst zijn 
kinderen bij kennissen moest onder brengen voordat hij zijn reis zou 
beginnen. Ook had deze beste man een hotel In Hardenberg geregeld 
zodat hij nog even kon rusten van de lange reis zodat hij fris en fruitig die 
zaterdag de markt kon bezoeken!  

Het begint hier al lekker druk te worden! 



Maar helaas! Toen hij daar om ongeveer 03:00 uur aankwam had de 
hoteleigenaar zijn kamer verhuurd aan iemand anders!  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Men had hem op dit tijdstip niet meer verwacht!  Hij mocht gratis gebruik 
maken van een bank in de lobby! Waar hij geen gebruik van heeft 
gemaakt. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bij de entree ving ik regelmatig alleen maar positieve enthousiaste 
berichten op. Jongens bedankt en tot volgen jaar! 
Ook deze dag ging niet probleemloos voorbij. 

Na zo’n lange reis, toch zeer positief over onze markt!  



De ticketscanners lieten het vaak afweten. Bij deze werden de geprinte 
versies ingenomen en later in de middag nogmaals gecontroleerd. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Op bovenstaande foto worden de bezoekers van de polsbandjes voorzien door 
enkele nieuwe medewerkers op de markt, namelijk Sabita Polman en Roelof 
Lugtmeijer. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Begin van de morgen zijn er consumptiemuneten uitgegeven aan alle 
medewerkers voor een lunch naar keuze. Nog nooit zijn er zo weinig 
muntjes ingeleverd! Meestal zijn het rond de 200 stuks, 
Nu zijn er slechts 113 muntjes ingeleverd! Dat houdt in 
dat ik van diverse mensen ongebruikte muntjes terug 
heb gekregen, maar dan mis ik nog 23 muntjes van op deze 
dag! Bij medewerkers in de zak? Maar het kan natuurlijk ook zijn dat de 
horeca te weinig heeft ingeleverd! Door de jaren heen zijn we meer dan 
150 muntjes kwijtgeraakt!  Willen de marktmedewerkers nog even kijken 
of ze nog muntjes in zijn bezit hebben?  Het was een prachtige warm dag 
met een lekker zonnetje!  
Persoonlijk vind ik het wel lekker, een maandje eerder!           Henk Kikkert 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Evenementen Vogelweelde 

 
Vogelweelde mag je best tot één van actiefste club van 
de NBvV noemen wat evenementen betreft, jaarlijks de 
organisatie van twee vogelmarkten wat niet altijd liep 
zo als we dachten dit door gebeurtenissen van buiten, maar toch zijn we er 
in blijven geloven, dit werd mooi verwoord in ons mooie clubblad van juni. 
En na een aantal omzwervingen is het nu evenementenhal Hardenberg 
waar in twee zalen het markt gebeuren plaats vind. De voorjaarsmarkt was 
een succes en de najaarsmarkt deed er niet voor onder.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
We zijn op vrijdag de dertiende met de marktmedewerker wezen eten bij 
proeflokaal  Bregje in Meppel waar we op het podium konden plaats 
nemen, de bediening was vlot en ik had alras zo’n goudgele rakker te 
pakken wel met  een wat zuidelijk smaakje. Er waren  meer markthelpers 
dan die zich hadden opgegeven, maar dit bleek geen problemen op te 
leveren. Het eten was in buffet vorm en er waren meerdere keuzes, ben 
nog al gek op spareribs  en ook die stonden op het menu  en ze smaakten 
goed. Wie  op het idee gekomen is om de patatten op een vlakke schaal te 
serveren moet toch is naar de cursus logica in de horeca, een alternatief 
zou een tafel met randen kunnen zijn.  
Hoorde dat er ook al enkele medewerkers een week eerder de boel al 
hadden verkend, zeg maar zo, een goede voorbereiding is het halve werk.  



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 



 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Met de teamgeest versterkt en het buikje rond voldaan huiswaarts 
gekeerd waar met name één fransman liet zien wat voetballen is. 
Een evenement wat Vogelweelde ook drie jaar onder zijn hoede heeft is de 
district show Drenthe in “De Buddingehof” in Ruinerwold vorig jaar net 
geen 500 vogels, maar omdat we de show weer half december (14,15 en 
16) gaan organiseren wat de periode was die ingeburgerd is, en we nu ook 
inzenders van buiten het district kunnen verwachten en ik in de wandel-
gangen hoorde dat er ook bij onze club goed gekweekt is denk ik dat we 
ruim boven de 500 vogels zullen uitkomen.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
De vorige show hebben we quitte gespeeld en ik hoop nu dat er wat 
overblijft voor een etentje met de showmedewerkers.   Jan Vriend. 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Eén jaar vrijstelling van contributie! 

 
Op onze jaarvergadering 2018 is het volgende aangenomen. 
Wanneer  U op onze contactavond aanwezig bent, trekken wij direct, voor 
of na de pauze, één naam uit ons ledenbestand, misschien wel de Uwe! 
Dit gebeurd op elke contactavond! 
Bent u aanwezig?! Dan heeft u één jaar vrijstelling van contributie! 
Er wordt per contactavond één naam getrokken.  
Dus, zorg dat u  aanwezig bent!  
 

Dit ↓ is de trekking van de contactavonden in 2023 
10 januari Ben Meijerink  Kweeknr. 0RMP         Gefeliciteerd! 
14 februari Roelof Mussche Kweeknr. 0KKE          niet aanwezig 
14 maart H.J. Knoppert  Kweeknr. 7NMZ          niet aanwezig 
11 april  Remelt Venema Kweeknr. 8VEG           niet aanwezig 
  9   mei  J. v.d. Vliet  Kweeknr. 6ULA           niet aanwezig 
12 september  Erik Kin   Kweeknr. 9LEA            niet aanwezig 
10 oktober  Gerrit Domine  Kweeknr. 1JFJ              niet aanwezig 
14 november J. Courtsz  Kweeknr. 9HBA           niet aanwezig 
12 december  Geen contactavond vanwege de District tentoonstelling! 
 
 
 
 
 
 

Bedankje 
 
Geachte secretaris Vogelweelde Meppel en omstreken. 
Aangezien dat ik al vanaf maart aan het klooien ben met mijn gezondheid 
en daarom  ook niet aanwezig kon zijn op vergaderringen en de feestavond 
vind ik het toch leuk dat jullie  mij nog niet vergeten zijn.   
Uit handen van Albert Beugeling mocht ik namelijk een waardebon 
ontvangen van marktslager Rijkeboer.  
Daarom willen wij het bestuur en leden van Vogelweelde Meppel en 
omstreken hier hartelijk voor bedanken! 
 
De hartelijke groeten van Poul en Gerda Koster - Nijeveen  



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



TT Studieclub O.V.O.  (onder vrienden opgericht) 
 
Op 27 en 28 oktober jl. werd de 21e vogelshow van O.V.O. in het 
ontmoetingscentrum “Het Anker” in Zwolle gehouden.  
Op  6 januari 2002 is deze studieclub Onder Vrienden Opgericht met het 
doel het inzicht van met name de kanarie hobby te vergroten, momenteel 
is de tentoonstelling uitgebreid met de cultuur vogels en hun aanverwante 
soorten en hybriden. Met deze stap is het aantal ingezonden vogel 
gestegen naar 1486 inzendingen en zeker een aanwinst voor de show.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Twee leden van “Vogelweelde” hadden ook op deze show kanariepietjes 
ingezonden om nog wat prijzen aan hun palmares toe te voegen, dit lukte, 
John Gebben won zilver met een stam rood mozaïek type 2 en Jan Vriend 
goud, zilver en brons met Duitse kuiven met witte ondergrond bij de 
enkelingen. Woensdag de vogels ingebracht dit liep voortreffelijk, bij het 
terug gaan bleek echter dat twee personen auto’s elkaar hadden gekust en 
de oprit richting Zwolle was versperd, daarom, de toeristische route over 
Hasselt maar genomen. Zaterdag op tijd naar Zwolle want er was genoeg 
te zien, maar jammer genoeg was er een kop staart botsing op de N375 en 
de file die ontstond kroop richting Meppel.  



Ben gedraaid op een parkeerplaats en richting Koekange/ De Wijk gegaan 
en bij Rogat de A28 op. Bij “Het Anker” bleek de parkeerplaats vol te zijn 
en moest de auto op de dijk parkeren.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bij binnenkomst inzenders/afhaalbrief getoond de  keurbriefjes ingenomen 
plus een mooi certificaat met opschrift behaalde prijzen, bleek er geen 
catalogus te zijn, dank zij de zorg van Berend heb ik er toch één in 
ontvangst kunnen nemen. Ben in alle rust de vogels gaan bekijken en heb 
genoten van de verscheidenheid en kwaliteit van de vogels, vooral de 
Duitse kuiven waren van een adembenemende schoonheid ☺. 
Na de vogels te hebben bekeken nog een poosje zitten kletsen met enkele 
liefhebbers over onze mooie hobby en aanverwante zaken. Om 16.15 kon 
ik de vogels in ontvangst nemen en een uurtje later waren ze weer in hun 
vertrouwde omgeving. Pluim voor de organisatie. 

 
Jan Vriend. 

 
 
 
 
 
 



 
 

Ons bereikte het droevige nieuws dat is overleden  
op 85 jarige leeftijd, ons lid 

 
 
 

            
 

 
 
 

Jacob de Boer  (Jouk) 
 

Jouk was 12 jaar lid van onze vereniging. 
Wij wensen de familie veel sterkte met dit verlies 

 
 
 
 
 

 
       Oproep!             Vogel 2024 

     
Beste vogelliefhebbers van Vogelweelde, 
 
Ik heb een verzoek ontvangen (via Alwin) van Klaas Snijder om jullie 
nogmaals te vragen jullie medewerking te verlenen aan Vogel 2024 
/Dierenparade Noordshow te Hardenberg. 
Ze zijn nog op zoek naar flink wat medewerkers op alle dagen, zowel bij de 
opbouw, de keurdag, enz. 
Het mooiste zou zijn als er een vast groepje van ons meerdere dagen zou 
kunnen helpen. 
Zijn jullie bereid om te helpen of heb je nog vragen,  dan kun je mailen 
naar k.snijder@home.nl  of bellen naar telefoonnr. 0630741185  
 

Met vr. gr. Ties van ’t Zand 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Nog even over onze district TT 
 
Op de laatste contactavond van dit jaar deed Teun een oproep voor hulp 
tijdens tentoonstelling periode. 
Het betreft het opbouwen op maandag 11 december als ook het afbreken 
op zaterdagmiddag 16 december na 15:00 uur.  
Ook wat extra hulp tijdens de keuring op woensdag is niet verkeerd! 
Misschien heb je ook nog een paar uurtjes tijd tijdens de tentoonstelling. 
Tijdens de opening op donderdag is er een verloting, en daar hebben wij 
natuurlijk prijsjes voor nodig! Deze zullen gekocht moeten worden!  
Heb je een idee?  
Misschien hen je nog iets ongebruikt in de verpakking liggen wat je eens 
hebt gekregen en nooit zal gebruiken? Geef dit dan even af bij Teun of 
iemand die je kent die zeker weten naar de tentoonstelling gaat!  
Het kan een borrel of een fles wijn zijn, of een cadeau dat nog steeds 
ongebruikt in de kast ligt! Elke verrassing is welkom! Dus geen gebruikt 
spul! Zo dekken we de kosten van de prijzen voor de TT toch? 
Je komt toch ook?             Henk Kikkert 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Vogelshow “Vogelkring” en “De Edelzanger” 
 
Zaterdag 4 november als reporter clubblad vogelnieuws van 
“Vogelweelde”  de combi show van de “Vogelkring” Steenwijk  en “De 
Edelzanger” uit Steenwijkerwold bezocht. Deze combi werd gehouden in 
de vogelkringzaal van het Slos gebouw in Steenwijk. Ik werd ontvangen 
door TT coördinator Jacob Slagter die mij een catalogus en twee 
consumptiebonnen aanbood namens de organisatie. Ben al vaak naar deze 
locatie afgereisd om hun vogelshow te bezoeken en er was altijd wel 
reuring, nu miste ik dat. Wat veel goed maakte was de prachtige collectie 
vogels met toppers bij de grote parkieten zoals de groep halsband-
parkieten met als mooiste een bleekkop fallow groen man van 95 punten 
en aantal hele mooie Lori’s met een viertal soorten, en niet vergeten een  
prachtige pennantrosella.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bij de standaard tropen een paar mooie zebravinken met als topper de 
forse zwartwang grijs man met 95 punten van Cor van Elven. Een leuke 
groep zilverbekjes was aanwezig dit in verschillende kleurslagen. Bij de 
uitheemse gorzen een onbekende soort voor mij, de langstaart roodmus, 
aanwezig met een stam van 378 punten.  



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Een enkeling gewaardeerd met 93 punten en twee exemplaren die 92 
punten toebedeeld kregen. Het stel witoorbulbuuls mocht er ook zijn met 
184 punten. Bij de kanaries een mooie vetstof rood serie maar jammer 
genoeg geen kleurslagen zoals wit en geel mozaïek. De zwart melanine 
vogels waren goed vertegenwoordigd evenals de postuur kanaries. De 
Europese cultuur vogels mooie groep met meerdere soorten maar nog 
niet allemaal in TT conditie. De standaard grasparkieten is het terrein van 
“onze” Teun Lok, hoorde in de wandelgangen dat Teun uit een groot 
arsenaal kon kiezen en ook nog wel wat te koop had. Teun werd EKO 
kampioen enkeling, stammen kampioen EK en stellen kampioen EK wat 
niet lukte bij de enkelingen waar S van der Wal de scepter zwaaide. Teun 
promoveerde wel naar de A status zo wat het waard is. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
De kleurgrasparkieten waren net als de agaporniden goed vertegen-
woordigd met meerdere kleurslagen. Met 229 vogels in verschillende 
klassen met hoge waarderingen was het een mooie show, dat de twee 
afdelingen apart ingedeeld waren was wat rommelig, heb moeten zoeken 
naar kooi 179 waar de mooiste grote parkiet in zou zitten maar dit kooi 
nummer bestond niet. Maar het gaat tenslotte om de vogels en die zagen 
er prima uit.  

Jan Vriend. 
 

 



Het geheim van de koekoek 
 
De koekoek, de geheimzinnige vogel die ons elk voorjaar weer met zijn 
bezoek komt vereren, mede om zijn soort mee in stand te houden. 
Iedereen heeft in het voorjaar de roep van de koekoek wel eens gehoord 
in het veld , maar wanneer ik dan vraag; wie heeft hem wel eens echt in 
het echt gezien, geeft hierop hooguit tien procent van de ondervraagden 
een bevestigend antwoord. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Het grote geheim van de koekoek is, dat je hem wel hoort maar je ziet hem 
bijna niet. De meeste mensen, vooral de mensen die in het voorjaar de 
natuur in trekken, zullen weer blij zijn de roep van de koekoek te horen. 
Anderen zullen er met een andere blik naar kijken en stilletjes denken, 
daar heb je die vogeltjesmoordenaar weer. Gouw stiekem (stiekemigheid,  
iets waar de meesten van ons toch een hekel aan hebben) een ei in het 
nest van een klein vogeltje leggen, het dan door het kleine vogeltje uit 
laten broeden. En als dank voor het uitbroeden van het koekoek ei, door 
dat kleine vogeltje haar eigen jongen door datzelfde koekoeksjong uit het 
nest te worden geworpen, een gewisse dood tegemoet. 
Dat het zangvogeltje niet zoals veel mensen in de maatschappij het 
principe heeft van oog om oog en tand om tand maar gewoon ondanks de 
moord op haar jongen de jonge koekoek ‘gewoon’ groot brengt is iets van 



het vele wonderlijke gebeuren in de 
natuur. Iets anders zijn de vele vooral 
historische verhalen die over de koekoek 
de ronde doen. Ik zal proberen er een 
paar op te noemen. In het Zwarte-woud is 
hij een fetisj vogel, die daar veel als 
versiering op klokken word aangebracht en men denkt 
er dat de roep van de koekoek de mensen met elkaar 
verzoend. Sommige mensen denken dat wanneer de 
koekoek roept, wij moeten opletten voor regen en vooral voor stortbuien. 
Weer anderen zijn van mening dat de roep van de koekoek betekent dat 
men wel blootvoets kan wandelen. 
In Bretanje moesten de meisjes enkel tellen hoe dikwijls de koekoek riep 
om te weten hoeveel jaren er nog zouden verlopen voor hun trouwen.  

Van een bejaard of ernstig ziek persoon 
werd gezegd; “Hij zal de koekoek niet meer 
horen roepen” wat betekent dat hij de 
winter niet zal doorkomen. In oudere 
lectuur werd een bedrogen echtgenoot nog 
wel eens vergeleken met een koekoek, en 
daarom een koekoek genoemd. 
De kleine plakjes schuim die men in de 
lente vaak aantreft aan stengels van planten 
en waarin ziek insecten larven verborgen 
houden, zou volgens overlevering het 
speeksel moeten zijn wat door de koekoek 
is uitgespuwd en waarin dan later spontaan 
een insect tot ontwikkeling komt. 

 
Zo hoop ik iets over het geheimzinnige leven van de koekoek te hebben 
opgeschreven, of het allemaal waar is?  
Die vraag mag en ieder die 
dit stukje leest zelf invullen. 
 
 
 
   
 
                       AL-JA 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Voor onze leden! 
 

Onze kalender is er weer! Indien je deze niet hebt 
ontvangen bij de bezorging van ons clubblad kun je 
deze ophalen op in Ruinerwold tijdens de Refona 
District tentoonstelling (of telefonisch reserveren!)  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

Fijne 

Feestdagen! 



 
     

       
                 K v. K nr. 40048008 
                             Rek.nr.: NL54 RBRB 0955 9303 75 
 
 
 

           samenstelling per 14 maart  2023: 
 
Voorzitter:    Roelof Kruithof     tel.:  06 227 986 62              
   voorzitter@vogelweeldemeppel.com 
Penningmeester:       Arjen Zelhorst       tel.: 06 416 222 33                   
   penningmeester@vogelweeldemeppel.com   
Secretaris:         Ties van ’t Zand      tel.: 06 482 158 54                   
   secretaris@vogelweeldemeppel.com 
Bestuursleden:         Jans Bijker              tel.: 06 239 071 37 
   Arjan Schadenberg         tel.: 06 460 223 00 
   Roelof Mussche     tel.: 06 303 470 95 
Marktmeester:  Alwin Smit                   tel.: 06 365 947 63                   
   markt@vogelweeldemeppel.com 
T.T secretariaat:  Voorzitter: Teun Lok       tel.: 06 810 834 33                   
                  Secretaris:     John Gebben  tel.: 06 233 016 67                   
   tentoonstelling@vogelweeldemeppel.com          
 
Postadres:  Vogelweelde Meppel e.o. p/a Hogestuk 14,  7943 JT Meppel. 
mailadres:  info@Vogelweeldemeppel.com 
website:     https://www.vogelweeldemeppel.com/ 
 

De contactavonden worden gehouden op de 2de dinsdag van de maand 
in het dorpshuis “Buddingehof” Dijkhuizen 66, Ruinerwold 

 
 

Ere leden:   Arend Boers  -  Henk Kikkert - Klaas Koobs  -  Teun Lok 
Thijs Lugtmeijer  -  Alwin Smit  -  Jan Tuin  -  Jan Vriend 

 
    Bijzondere waardering                    Teun Lok en Jan Vriend 

 
 

Planning uitgave Vogelnieuws voor de 2024,  maart, juni, september, december. 

mailto:info@Vogelweeldemeppel.com


 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


